
 

 

	

 
                                                       MOTIE 
	
	
De raad van de gemeente Tiel, in vergadering bijeen op 11 november 2015, 
 
 
In overweging nemende dat: 
 
• Op verschillende plaatsen bij de poorten van onze binnenstad, onder andere op het 

Hoogeinde, vele fietsen buiten de daarvoor bestemde fietsenrekken staan; 
• Dit geen fraaie aanblik biedt voor de entree voor de binnenstad;  
• De bestaande fietsenrekken onvoldoende plaats bieden voor het aantal fietsen die gestald 

staan;  
• De gestalde fietsen belemmerend werken voor de presentatie en de entrees van winkels; 
• De fietsen de doorstroming van de looproutes belemmeren; 
• De fietsen een belemmering kunnen zijn voor hulpdiensten die hierdoor vertraging oplo-

pen.  
 
Van mening zijnde dat:	
 
• Door de fietsen op een andere manier te situeren er een betere doorstroming ontstaat voor 

het winkelend publiek; 
• De winkelier, door het anders plaatsen van de fietsen, zijn winkel beter kan presenteren en 

toegankelijker kan maken voor de consument;  
• Veiligheid zeer belangrijk is en de hulpdiensten geen belemmering zouden moeten onder-

vinden bij de bereikbaarheid van de binnenstad; 
• De vele fietsen buiten de stallingen een rommelige aanblik geven, de binnenstad moet één 

van de visitekaartjes van onze stad zijn; 
• We willen stimuleren dat er mensen op de fiets naar de stad gaan; 
• Een toegankelijke en veilige plaats waar fietsen geplaatst kunnen worden, vergemakkelijkt 

het gebruik van de fiets naar de stad. 
 
Verzoekt het college om,  
 
• Een plan te maken om de overlast van fietsen in de binnenstad sterk te verminderen;  
• In dit plan mee te nemen dat de fietsen op een nette en veilige wijze gestald moeten kunnen 

worden;   
• Om vóór 1 juli 2016 aan de Raad een voor uitvoering gereed plan voor te leggen;  
• De dekking van de uitvoering van dit plan ten laste van het parkeerfonds te brengen; 
 
en gaat over tot de orde van de dag.	
	
	
	
A.E.L. Duquesnoy – van den Heuvel 
Fractievoorzitter VVD 	


